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Pöytäkirja 
KOKOUS Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys, hallitus 
AIKA Ke 26.10.2012 kl 19.02 – 20.20 
PAIKKA c/o Johanna Westman 
PAIKALLA Raimo Mättö (pj), Johanna Westman, Peter Korhonen, 
 
POISSA Roger Lindman, Asko Haapakoski, Johannes Kangas, Jaakko Rahja 
 
KOKOUKSEN KULKU 
 
1. Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Pj avasi kokouksen todeten sen päätösvaltaiseksi, koska yli puolet hallituksen jäsenistä oli 
paikalla puheenjohtajan lisäksi. Kutsu kokoukseen oli käynyt 15.10.2012 sähköpostitse. Koska 
sihteeri oli estynyt, piti Peter Korhonen pöytäkirjaa. 
. 

2. Työjärjestyksen hyväksyminen 
Työjärjestyksen rungoksi sovittiin todettiin vuosikokouksen päätösten ja ehdotusten työstäminen 
ja 12.6.2012 hallituksen kokouksen aloittamien hankkeiden tilannekatsaus  

 
 
3.  ”Smedsby” 

Nimenmuutosta ei enää käsitellä koska asia ei saanut vuosikokouksessa kannatusta. 
Jatketaan kannatusta saanutta ajatusta käyttää asiakirjoissa ja kotisivuilla myös ruotsinkieltä 
hallituksen harkitsemassa määrin 
 

4. Laajakaista 
Katsottiin Gunnulf Mårtensonin PP esitystä laajakaistaprojektista Liljendalissa missä 
kuitukaapeli asennettiin samaan kaivantoon vesi- ja viemärijohdon kanssa. 
Päätettiin jakaa infoa vuoden 2013 alussa tehdä kysely kiinnostuksesta vastaavaan 
Sepänkylässä. Jos mielenkiintoa ilmenee otetaan yhteyttä Kirkkonummen kuntaan 
mahdollisesta lainatakuusta ym. 
Raimo Mättö kysyy Gunnulf Mårtensonia esittelmään heidän projektiaan kevään 
vuosikokouksessa  
  

5. HSL’n kokeilu ”Metropol”kutsubussijärjestelmä 
Johanna esitteli laatimansa kyselyn asiasta. Peter kääntää sen suomeksi ja lisätään kommentit. 
Info jaetaan samanaikaisesti laajakaistakyselyn kanssa. 
 

6. Osayleiskaava ja vesihuolto 
Kirkkonummen kunta on varannut rahaa vuoden 2013 budjettiin vesihuollon runkolinjan 
suunnitteluun 
Osayleiskaava tulee käsittelyyn yhdyskuntateknisen lautakunnan kokouksessa 15.11. Asiasta 
ilmoitus kotisivulle 

 
7. Humaljärven yhteinen uimaranta – kulkuyhteydet 

Puheenjohtaja ehdotti rannan raivaamista ja kunnostamista kylän uimarannaksi jossa olisi 
myös venepaikkoja. Selvitetään myös mahdollista kunnan osallistumista 
Arja Korhonen jatkaa tierasitteen selvittämistä. 
 

8. Muut asiat 
Kysely asukkailta jos haluavat sähköpostitse viestin kun kyläyhdisyksen kotisivulla jotain uutta 
infoa. 

 
9. Kokouksen päätös 

Kokous päätettiin klo 19:29. 


